
Beantwoording toezeggingen uit de oordeelvormende vergadering van 4 oktober over de 

wegsleepverordening 

 

Wethouder Remery zegt toe 

uit te zoeken of er ook 

gekeken is of er bedrijven 

binnen de gemeentegrenzen 

zijn die verantwoordelijk 

hadden kunnen zijn voor het 

wegslepen. Hij komt daar 

later bij de raad op terug. 

Ja, hier is naar gekeken. Er kon al jarenlang geen uitvoer worden 

gegeven aan het wegsleepverordening omdat het aangestelde 

bergingsbedrijf met deze dienst was gestopt. Zoals uw raad ook 

terecht aangaf, is de nood om uitvoer te kunnen geven aan de 

verordening steeds hoger.  Door deze toenemende nut en 

noodzaak is ruimte gemaakt en prioriteit gegeven aan de 

actualisatie. Van Eijck bood zijn diensten onlangs aan, waardoor 

we snel konden schakelen. Dit bedrijf beschikt over de juiste 

expertise, heeft veel ervaring en de bewaarplaats blijft binnen de 

regio. Daarom is ervoor gekozen om met Van Eijck in zee te gaan. 

Er is gekeken of er binnen de gemeente Steenbergen een 

gespecialiseerd bergingsbedrijf is die deze diensten met hetzelfde 

hoge serviceniveau (zoals 24/7 bereikbaar) ook aanbied, maar dit 

bleek niet het geval te zijn. 

 

In de bijlage bij de toezeggingenlijst is de schriftelijke reactie op de 

vragen van de heer Tampoebolon bijgevoegd. De heer 

Tampoebolon had gebruik gemaakt van het spreekrecht voor 

burgers en daarbij een aantal vragen gesteld. De antwoorden zijn 

per e-mail naar hem doorgestuurd. Via deze weg ontvangt uw raad 

hier een afschrift van (ingekomen stuk 00B, van de ingekomen 

stukkenlijst van 29 november 2023). 

Wethouder Remery zegt aan 

Gewoon Lokaal! toe 

schriftelijk te beantwoorden 

wat de termijn voor het 

plaatsen van borden over de 

wegsleepverordening 

voorafgaand aan 

evenementen is.  

Het is geen wettelijk vereiste om in de wegsleepverordening op te 

nemen op welke termijn de wegsleepborden bij een 

evenemententerrein worden geplaatst. Dat is naar onze mening 

ook niet wenselijk. Het evenementenbeleid zou daar een beter 

plek voor zijn. Dit beleid wordt momenteel ook geactualiseerd. Dit 

onderwerp kan daar dus in worden meegenomen. Voorts bestaat 

er ook geen wettelijke termijn waarop de wegsleepborden nabij 

een evenemententerrein moeten worden geplaatst. Het is van 

belang om dit tijdig te doen zodat omwonenden hierop kunnen 

anticiperen. Wat tijdig is, is afhankelijk van de locatie en de grootte 

van het evenement. Er wordt per situatie gekeken wat een 

passende  termijn is. Het streven is om per 1 november 2023 - 

wanneer de wegsleepverordening in werking is getreden - 

ongeveer twee weken voorafgaande een evenement de borden te 

plaatsen. Als een bord niet tijdig is geplaatst, kan het een 

omwonende ook niet worden verweten als er geparkeerd is. Er kan 

dan ook geen rechtmatige bestuursdwang worden toegepast.  

 


